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Уважаеми доц. Чобанов, 

Баща съм на момиче набор 2018, което от миналата година посещава 63-та СДЯ 

Беборани в жк. Сухата река. Пуснахме я на 1.5 месеца, понеже съпругата ми трябваше 

да се върне на работа. При избора си на детско заведение се опряхме на добрите отзиви, 

които яслата има в отглеждането на по-малки деца, както и на правото на 1 

допълнителна точка при кандидатстване с идеята след две години да я преместим 

в градина в жк Левски-Г, където живеем и където се намират две от най-добрите детски 

градини в София, което също сме проучили. Ако от следващата учебна година се 

премахне тази 1 точка, то ние сме направили неинформиран избор миналата година, 

което считам за дискриминация към нашето дете. 

Осъзнавам, че новите критерии целят да са максимално обективни и справедливи, 

съгласен съм, че повече точки трябва да се дават на хората с по-дълго жителство в град 

София, но да се премахне тази 1 точка за деца били вече в СДЯ считам за 

НЕДОПУСТИМО в условията, в които ние сме поставени. В този ред на мисли 

системата отхвърля деца вече приети в нея, адаптирани към отглеждане извън дома. 

Дори само това следва да им дава предимство при постъпване в първа група. 

Надявам се моето, а всички останали деца, приети вече в системата, няма да бъдат 

отхвърлени и пренебрегнати от нея! 

С поздрав, 

Иван Манов 

 


